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                                  Hammarhallen 

 
Närvarande: Stina, Peter, Jesper, Katarina H, Lotta, Katarina E 
  
 

Ärende Notering Ansvar 
Föregående 
protokoll 
 

Vi gick igenom det och godkände det. 
 

 
 

Ekonomi Den ser bra ut. Problemet är att vi inte får några intäkter. 
Därför får inga ledare overaller i år. I seniorlagen är det enbart 
nya spelare som får overaller. De andra får använda fjolårets.  

 

Herrar utv Vi diskuterar nästa säsong för herrar utv. 
De får träna med herrlaget from 10/8, hoppas att många 
kommer.  
Peder B kommer och håller i en träning 19/8 
 

 

Bingon All bingo i aug och sep är också inställda.  
 
 
 
 
 
 
 

Utbildningar I nuläget kan vi inte hålla i några utbildningar pga coronan. 
Kurserna i skadeförebyggande och fysioterapi får vänta tills vi 
får nya besked. 
 
 

 

Frågor från 
herrlaget 

Vi går igenom alla svaren på frågorna, och mailar dem ett svar 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Fysioterapeut 
och 
målvaktstränare 

Oskar Stensson fortsätter som målvaktstränare för P08/09 och 
F07/08 och äldre.  De onsdagar vi bokar in är: 
2/9, 7/10, 4/11, 2/12 kl. 18.00-19.00 i Liljahallen. 
2/9 håller herrarna med skyttar (6 st) (Peter) 
7/10 håller herr utv med skyttar (6 st) (Jesper) 
4/11 håller F04/06 med skyttar (6 st) (Katarina H) 
2/12 håller herr utv och herr med 3 skyttar var (Lotta) 
 
Målvaktsträning för de yngre;  
21/10 kl. 18-19 i Liljahallen (Katarina E och Stina) 
18/11 kl. 18-19, i Liljahallen (Katarina E och Stina) 
 
Fysioterapeut - vi kollar om någon kan komma enbart till 
herrlaget och herr utv nu när vi inte kan starta hösten med en 
ledarutbildning.  
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

Halltiderna De nya halltiderna kommer att läggas ut på kommunens 
hemsida nu. Dessa tider gäller från 1/9, alltså tisdag v. 36 
Vill man träna innan dess får man boka egna tider av 
kommunen.  
Tyvärr kommer två lag att få börja sina träningar kl. 17.00 på 
måndagar. Vi vet att det är en jättesvår tid och att det kommer 
att ställa till det för de lagen.  
 

 

Corona och 
matchvärdar 
 
 

Riktlinjer för träningar, från sv ib förbundet: undvika trängsel, 
tvätta händerna med tvål och vatten,  
Det kommer inte att få finnas någon publik på träningarna, 
alla spelare byter om hemma och duschar hemma.  
Vi kollar med kommunen hur vi ska göra för att se till att det 
finns tvål på toaletterna även på kvällarna. Kan det vara så att 
vi i sektionen måste köpa tvål till alla lag? 
 
Matcher - ingen publik 
Till matcher behövs 2 i sekretariatet, men ingen kommer att 
behöva sälja fika till att börja med. Vi funderar på att en 
person från varje lag kan vara matchvärd, (istället för att sälja 
fika) så att ingen publik kommer in. Vi tycker att ytterdörren 
ska vara låst och att matchvärden släpper in spelarna och 
ledarna och sedan ser till att dörren är låst. Vi skriver ihop ett 
dokument ang matchvärd. 
Vi kollar om vi kan köpa något för att filma matcher och 
streama dem.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Huvud- 
styrelsen 



 
Plakat om corona info, vi sätter upp dem i alla hallar 
 
 
 
 

Uppstart för 
barn födda -13 
och mixcup 

Vi bestämmer att vi kan köra uppstart vid 2 tillfällen. Men 
inga föräldrar eller syskon är välkomna. En förälder får följa 
med in tills det startar, men sedan måste de nog tyvärr gå ut.  
Om man som föräldder känner att det inte kommer att fungera 
hoppas vi att de tar kontakt med oss och så får vi lösa det. 
Barnen måste byta om hemma innan de kommer. 
De datum vi föreslår är nedanstående, men vi kollar först med 
F/P13 fotboll när de har tänkt avsluta sina träningar för året. 
Vi vill inte krocka med dem. 
20/9 kl. 9.00-10.00 och 10.30-11.30 herr utv jobbar  
(Katarina H, Peter, Katarina E) 
27/9 kl. 9.00-10.00 och 10.30-11.30 herrarna jobbar 
(Stina, Lotta, Katarina E) 
Mixcupen måste tyvärr ställas in.  

 

Utdelning av 
material och 
ledarträff 

Vi väljer att inte träffas och ha en ledarträff. Vi mailar ut 
information till alla. Och så hoppas vi att vi kan ha en träff 
längre fram under säsongen.  
Vi delar ut materialet från innebandyförrådet, tisdag den 18/8 
kl. 19-20. Vi skickar ut en inbjudan till ledarna (Stina) 
 
Vi gissar även att träffarna som innebandyförbundet brukar ha 
i början av säsongen blir digitala. 

 

Årsmöte 7/9 Troligen ett möte för max 50 pers och att man kan delta 
digitalt. Beslut tas till veckan. 

 

Sargen på 
Hammar 

Vi fixar den under veckan.   

Övriga frågor Nästa sektionsmöte 13/9  
Noterats av Katarina E 


